
Distriktspolitikk 

Ta hele landet i bruk! Dette er ikke bare en floskel, det er nødvendig. Verdiskaping skal skje i 

hele landet. Og Arbeiderpartiet skal være i førersetet! 

 

Begrunnelse 

Distriktsutvikling er viktig for hele landet. Men dessverre har vi sett en statlig styrt avvikling 

av statlige arbeidsplasser i distriktene til fordel for mer sentrale plasser, primært Oslo. 

Samtidig ser vi en storstilt etablering av nye statlige arbeidsplasser, primært i de største 

byene. 

Ved hver nyetablering av statlige arbeidsplasser, og utviding av eksisterende, må det 

vurderes om det kan skje utenfor de største sentrene. Historien har vist at det ikke bare er 

mulig, men svært bra for landet som helhet. 

Arbeiderpartiet må ta tak i prosessen med å snu den uheldige utviklingen vi har sett de siste 

årene. Arbeiderpartiet må sette dagsorden for utvikling av distriktene. Halvering av 

fergetakster er et godt bidrag, men det må kun være en start på en ny trend. 

 


